

分享交流会：

日期：2017年9月27日

租洗一体化经营及商业管理模式

时间：13:00-14:00

地点：N4馆 M45会议室

演讲者：蓝天泰润（北京）洗涤服务有限公司

语言：中文

日期：2017年9月28日

RAL首届中国年会

时间：9:00-12:00

地点：N5馆 M48会议室

演讲者：海恩斯坦纺织检验（上海）有限公司

主题：RAL-GZ 992质量认证标志是世界范围内唯一的一套针对商业洗衣厂的质量保证体系，现已覆盖全球超过15个国家，拥有400多家会员单位。全球RAL-GZ 992认证总经理—卢德格尔 v. 舍纳贝克先生将在RAL首届中国年会上为会员带来最新的国际洗涤技术动态，中外洗涤报告和高级培训。

语言：中英交传

纺织品洗涤租赁技术交流会

时间：13:30-16:00

地点：N5馆 M48会议室

演讲者：海恩斯坦纺织检验（上海）有限公司

主题：洗衣厂在开展纺织品租赁业务的同时，是怎样平衡洗涤质量、织物寿命、能源成本、化料和设备维护以及员工管理等相应模块的关系？全球RAL-GZ 992认证总经理—卢德格尔 v. 舍纳贝克先生将和众多行业精英就中外租赁市场的发展和技术问题进行讨论。

语言：中英交传

Sharing programme

Date: 27th September 2017

Management model for textile rental and laundry services

Time: 13:00-14:00

Venue: Exhibition Hall N4, Meeting room, M45

Speaker: Bluesky Textile Rental Service (Beijing) Co Ltd

Language: Chinese

Date: 28th September 2017

RAL First Annual Conference

Time: 09:00-12:00

Venue: Exhibition Hall N5, Meeting room, M48

Speaker: Hohenstein Textile Testing (Shanghai) Co Ltd

Topic: RAL-GZ 992 quality certification is the only quality assurance system in the world for commercial laundry plant, which has covered more than 15 countries and owned over 400 member units. At the first RAL Annual Conference, Ludger V. Schönebeck, General Manager of Global RAL-GZ 992 Certification will present members with updated information of international washing technology, a report about Chinese and foreign washing industry, and conduct a senior training.

Language: Consecutive interpretation (Chinese-English)

Textile washing leasing technology forum

Time: 13:30-16:00

Venue: Exhibition Hall N5, Meeting room, M48

Speaker: Hohenstein Textile Testing (Shanghai) Co Ltd

Topic: How a laundry plant balances the relation among various modules during its fabric lease business, such as washing quality, fabric life, energy cost, chemicals, equipment maintenance and staff management? Mr Ludger V. Schönebeck will discuss with elites in the industry about the development and technical issues of Chinese and foreign leasing market.

Language: Consecutive interpretation (Chinese-English)